
ZAPISNIK 

Sa 7-og sastanka UO BSS održanog 25.03.2024. godine u prostorijama AOB, Volgina 7, Beograd 

Prisutni: Darko Jevremović, Ana Zorana Brajović, Nenad Miljković, Aleksandar Vučić, Zoran Kocić 

i Veljko Vujčić. 

1. Usvojen je dnevni red. 

2. Usvojen je zapisnik sa 6-og sastanka UO BSS, uz izvesne izmene. 

3. Usvojena je ostavka generalnog sekretara Miodraga Malovića i za vd generalnog sekretara je 

izabran Dušan Pešić. Suspendovana je odluka UO BSS iz tačke 6 iz zapisnika sa 6-og sastanka 

UO BSS vezano za generalnog sekretara. 

4. Podneti su izveštaji sa Prve lige Srbije, sa Ženskog prvenstva Srbije i sa Miks Trajala Srbije. 

Odlučeno je da pobednici Miks trajala Srbije, Sanja Lazić i Sergej Mironov, dobiju po zlatni 

poen, i da drugoplasirani i trećeplasiran par dobiju po 1 srebrni poen. 

5. Predsednik Jevremović je izvestio UO BSS da je rešen problem sa Ministarstvom i da je 

potpisan ugovor sa Ministarstvom o finansiranju za ovu godinu. Problem je rešen tako što je 

on uplatio svoja sredstva na račun BSS i prebacio ministarstvu koliko smo im bili dužni 

zajedno sa kamatama. Dogovoreno je da se angažuje advokat koji bi trebao da proceni da li 

ima elemenata za tužbu protiv prethodnog predsednika BSS ili UO BSS i/ili da se podnese 

krivična prijava. 

6. Naredna savezna takmičenja su filter, trajal Srbije i OPP Srbije.  

U vezi filtera, dogovoreno je da se za filter prijavljuju timovi, a ne parovi kako je ranije 

dogovoreno. Pošto smo potpisali ugovor sa ministarstvom o finansiranju, nadamo se da će početi priliv 

sredstava na vreme da bi mogli da platimo deo kotizacije za reprezentaciju. Ali ove godine imamo i 

prvenstvo malih federacija, Kup šampiona (za ovo takmičenje ćemo tražiti dodatna sredstva, ali ne 

znamo da li ćemo ih dobiti), juniorska takmičenja, dok imamo ograničena sredstva, pa moramo da 

smanjimo davanje reprezentaciji. Usvojene su propozicije za filter i nalaze se na sajtu BSS. 

Trajal se igra u Jagodini i zadužen za organizaciju ispred UO je Nenad Miljković. Stigli su delovi za 

mašinu za mešanje i nadamo se da će proraditi na vreme za trajal. TTK će poslati propozicije za sva 

takmičenja koja BSS organizuje (pa i trajala i OPP-a) UO BSS na usvajanje, sa idejom Nenada Miškovića 

(koji ih je i sastavio) da se usvoje tako da važe i ubuduće, tako da ne moramo svake godine ponovo da ih 

usvajamo. Dogovoreno je da kotizacija za savezna takmičenja bude 500 dinara po osobi po seansi za 

parska takmičenja. 

OPP se igra 18. i 19.5. u Beogradu. Za organizaciju OPP ispred UO je zadužena Ana Zorana 

Brajović. Darko Jevremović će probati da se OPP organizuje na Mašinskom fakultetu u Beogradu. 

7. Usvojen je predlog Zorana Sibinovića o nadoknadi za sudije na saveznim takmičenjima. 

Dogovoreno je da vrednost boda do kraja ove sezone bude 60 dinara. 

8. Darko Jevremović je obavestio UO da treba početi sa radom na finansijskom planu za 2025. 

godinu sa idejom da Kup Srbije prijavimo kao međunarodni turnir (što on i jeste) te da za 

njega tražimo dodatna sredstva. 

9. Razgovarali smo o ideji da se udružimo sa drugim misaonim sportovima (šah, go, ...) pa da 

zajedno probamo da dođemo do prostorija od države.   



Zapisnik još nije usvojen 


